
Hole kommune ÅRSBUDSJETT 2024  

HØRINGSUTTALSELSE FRA SAMARBEIDSUTVALGET VED SUNDVOLDEN OPPVEKSTSENTER. 

 

Samarbeidsutvalget vil først gi uttrykk for at vi er godt fornøyd med arbeidet i Holeskolen. 

Hos oss  - på Sundvollen oppvekstsenter – er elevene godt fornøyd med skolen sin, og de har 

en positiv både faglig og sosial utvikling. 

Personalet har i alle år – i godt samarbeid med elever og foreldre – jobbet iherdig for å 

utvikling et trygt og positivt læringsmiljø. Vi er imidlertid bekymret for at det fra kommunens 

side ikke lengre satses nok for å bevare et godt læringsmiljø og for at det ikke satses det som 

trengs for å ruste oss for framtidas utfordringer. 

 

SU ved SOS er kritisk til at det i framleggelsen av budsjettforslaget gis inntrykk av at det 

satses på skolen og at det bevilges mere midler i 2024 enn i 2023. Vi har ikke sett noe sted at 

19 millioner – som er kroneøningen fra 2023 til 2024 – ikke er nok til at skolene skal kunne 

drive på samme nivå i 2024 som i 2023. Så vidt vi forstår, mangler det i underkant av 7 

millioner for å kunne videreføre dagens nivå til 2024. Dette burde vært kommunisert bedre! 

 

Hole kommune bruker ikke mer penger på skolen enn sammenlignbare kommuner – snarer 

tvert imot. 

Vi ber derfor at skolebudsjett for 2024 økes slik at man ikke må redusere aktiviteten i 

forholds til dagens nivå. 

 

Leder SU 

Ingrid Beate Solbakken Moen 

På vegne av Sundvollen SU, den 7. desember 2023. 

 

 


